

## PINTU KEHIDUPAN AKAN TERBUKA

Adil adalah tuntutan akal dan juga tuntutan syarak. Tidak melampau dan tidak kontang. Tidak berlebihan dan tidak kedekut. Sesiapa inginkan kebahagiaan, mesti disiplinkan perasaan dan kehendaknya. Hendaklah berlaku adil sewaktu suka dan sewaktu marah, sewaktu gembira dan sewaktu sedih. Ini penting kerana sikap berlebihan dalam berkomunikasi dengan berbagai peristiwa adalah kezaliman kepada diri sendiri.

Alangkah indahnya bersederhana. Syarak juga diturunkan dengan imbalan sederhana. Kehidupan terbina atas kesederhanaan. Orang paling penat ialah mereka yang menurut nafsunya dan menyerah kepada perasaan dan kecenderungan dirinya. .. ketika itu segala peristiwa menjadi besar baginya dan dimensi hidupnya menjadi gelap. Dalam hatinya tercetus pertempuran sengit antara perasaan dengki, perasaan pelik dan stress kerana dia hidup di alam khayal dan sangka-sangkaan. Kadangkala seseorang boleh sampai tahap merasakan semua orang menentang, hasad dan dengki terhadap dirinya. Semua orang berpakat menghancurkannya. Muncul perasaan-perasaan waswas bahawa seluruh dunia memerhatikan dirinya. Oleh itu dia cuba hidup dalam suasana yang dipenuhi perasaan takut, sedih dan kerisauan.

Keresahan hidup itu tidak dibenarkan oleh syarak tapi ia mudah berlaku kepada manusia yang kehilangan nilai-nilai dan prinsip ketuhanan sehingga al-Quran menyifatkan mereka di dalam al-Quran: “لَا تَسْمَعُ لِحُكْمِهِمْ وَلَا لِلَّذِينَ يَحْكُمُونَ”... ertinya: mereka mengira semua suara teriakan itu ditujukan kepada diri mereka. (surah al-Munafiqun:4)

Dudukkan hati anda di atas singgahsananya tersendiri kerana banyak perkara yang ditakuti itu tidak pun berlaku. Bagi diri anda hendaklah menjangka kebarangkalian yang terburuk sebelum ianya berlaku dan bersedialah menerima yang terburuk itu. Ketika itu anda akan selamat dari telahan-telahan buruk yang boleh merobekkan hati dan perasaan anda sebelum ianya berlaku.

Saudaraku yang pintar dan sedar akan dirinya, berikanlah hak sesuatu itu mengikut ukurannya. Jangan sesekali perbesarkan peristiwa, pendirian dan isu yang berlaku. Bersederhanalah dan bersikaplah dengan adil. Usah berlalu dan berlari pergi sambil mendokong khayalan-khayalan palsu serta fatamorgana yang memperdayakan. Cubalah

